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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Åsa Regnér (S)

2014/15:12 Framtiden för PrevenTell

Den tidigare regeringen har under åren 2011–2014 finansierat hjälplinjen 
PrevenTell vid Centrum för andrologi och sexualmedicin vid Karolinska 
Universitetssjukhuset. Satsningen har utvärderats och visar mycket goda 
resultat. Över 1 000 telefonsamtal har inkommit. Mer än 400 personer 
genomgår för närvarande behandling vid Centrum för andrologi och 
sexualmedicin.

Min bedömning är att det har funnits ett brett politiskt stöd för att ge PrevenTell 
fortsatt finansiering. De som driver hjälplinjen bedömer själva att ca 3 miljoner 
kronor per år i finansiering är en nödvändig nivå för att de ska kunna fortsätta 
bedriva sin basverksamhet.

Jag vill med anledning av ovan fråga statsrådet Åsa Regnér följande: 

Avser statsrådet att verka för att regeringen ska finansiera PrevenTell även åren 
efter 2014?

………………………………………

Maria Arnholm (FP)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin

Från Riksdagsförvaltningen
2014-10-10
Besvaras senast
2014-10-22 kl. 12.00


